
Protokół Nr XXXVIII/2013 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 20 listopada 2013 roku 
 
Otwarcia obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący               
Adam Mysiara. Powitał wszystkich zebranych radnych, pracowników Urzędu, 
Kierowników jednostek i Sołtysów. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Marka Mentla – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek złożony przez Burmistrza w sprawie wprowadzenia do porządku 
obrad następujących projektów uchwał: 

1. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności 
nieruchomości. 

2. Uchwała w sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych w gminie Sędziszów. 

Zaproponował wprowadzenie ich jako pkt. 13 i 14. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z wprowadzonymi poprawkami. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych dla 

Gminy Sędziszów w roku 2014: 
                  - od nieruchomości, 
                  - od środków transportowych, 
                  - od posiadania psów, 
                  - rolny. 
        9.Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z 
           organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w  
           art. 3 ust.3 o pożytku publicznym i wolontariacie. 
        10. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
        11. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Sędziszów na 2013 rok  
        12. Rozpatrzenie skargi na działania Burmistrza.  
        13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności 
             nieruchomości. 
        14.Uchwała w sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej  
            o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych w gminie Sędziszów. 



        13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
        14.Wolne wnioski i dyskusja. 

 15.Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
13 głosów – za 

Ad. 5 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Ponadto poinformował iż Komisja Ruchu Drogowego zaakceptowała 2 przejścia przy 
kościele w Mstyczowie. Rozstawione zostało 25 szt. 660l pojemników na szkło w 
wyznaczonych miejscach na terenie miasta. Apelujemy do mieszkańców o segregację 
odpadów, sprawdziliśmy kilka miejsc i okazało się wszystko do zmieszanych, potem 
my za to płacimy. Proszę Wspólnoty aby zakupiły pojemniki na odpady 
biodegradowalne i na papier. Jeśli będziemy segregować mniej odpadów będzie 
odwożone do Włoszczowy i będziemy mniej płacić. W piątek o godz. 1000 mamy 
spotkanie z firmą TAMAX, na które zapraszamy Przewodniczących Komisji 
Rewizyjnej, Budżetowej i Zdrowia oraz prezydium Rady. W sołectwach w dni kiedy 
odbierane są odpady niesegregowane proszę nie wystawiać odpadów segregowanych 
bo wtedy wszystko jest odwożone do Włoszczowy i musimy płacić. Myśmy dali 
niewielką różnicę w opłatach między segregowanymi i niesegregowanymi aby nie 
obciążać kosztami a dać czas na naukę. O segregację odpadów prosiłem mieszkańców 
na każdym spotkaniu. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza. 
Radny J. Strzelec 
- 3 osoby na staże czy to są osoby z PUP? 
- ogrzewanie baraku w Sosnowcu, czy to nie jest za drogo kto z nas ogrzewa 
elektrycznie? 
- jeśli chodzi o pojemniki na plastik czy szkło na wsi to kto będzie szedł przez całą 
wieś żeby wrzucić. W mieście też do pojemników na odpady segregowane wrzucają 
wszystko bo traktują jako niczyje. 
Pan Burmistrz 
- normalnych staży nie ma, my podpisaliśmy deklarację że przyjmujemy na staż. 
Zwróciły się osoby które zakwalifikowały się do projektów unijnych, te osoby muszą 
mieć miejsce gdzie odbędą staż, jesteśmy jednym z niewielu zakładów który 
przyjmuje do odbycia stażu. 
- ogrzewanie kontenera w Sosnowcu, to była wspólna propozycja aby pomóc rodzinie 
mającej 12 dzieci. Kontener został przekazany w użyczenie, koszty płacą sami. Chcą 
taki sposób to podłączymy, my musimy dbać żeby było bezpiecznie. 
- pojemniki na odpady w mieście są wyznaczone miejsca tzw. gniazda gdzie 
ustawiamy, nie ma miejsca aby było to przy każdym bloku. Wspólnoty powinny 
traktować jako swoją własność. Traktujemy to jako pkt do segregacji tzw. PSZOKI – 
szkło, plastik, papier, biodegradowalne są to odpady do przetworzenia. Na razie 
wstrzymujemy się jeszcze z rozstawianiem bo boimy się tego o czym radny mówił że 
będą wrzucać wszystko. Na sołectwa nie da się więcej niż po 1 pojemniku na szkło. 
Radna B. Wójcik 



- rozstawione są pojemniki na szkło będą wywozić zgodnie z harmonogramem a co z 
tym co postawione obok np. okna, przy elektrycznych ktoś wystawił telewizor 
następny taki punkt jest przy przejściu do OPS. 
Pan Burmistrz 
- to jest apel radnej i mój, elektrośmieci są zbierane lub można je zawieźć na Bazę w 
Sosnowcu, to samo odpady wielogabarytowe zbiórka w mieście była 15 listopada a na 
wsiach 18 listopada. 
Radny D. Juszczyk 
- poprosił o pojemnik na szkło przy Przemysłowej. 
Radny N. Jawor 
- na zebraniach były wnioski o pojemniki na szkło dla wsi. 
Radny Z. Gładki 
- kiedy będzie II etap rozkładania światłowodu i gdzie? 
Pan Burmistrz 
- mieliśmy szczęście że trafił do nas projekt na dostęp do  najwyższej generacji 
internetu, telewizji i telefonii, u nas objęto 8 sołectw + Sędziszów. Rozmawiałem z 
firmą, będą składać następne wnioski i będą prace kontynuować. 
Ad. 6 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy PKP chce opłaty od ustawionej na ich terenie wiaty przystankowej? 
Pan Burmistrz 
- pozwolili ustawić nieodpłatnie a my mamy o to dbać. 
Radny Z. Konieczny 
- zwrócił się o podcięcie gałęzi wzdłuż LHS bo samochody mają problem z 
przejazdem. 
Radny J. Sroka 
- w Swaryszowie trwają prace przy rozkładaniu światłowodu, mieszkańcy proszą aby 
dopilnować przywrócenia przez firmę drożności rowów, przepustów, 
- SP Nr 2 rodzice dowożący dzieci do szkoły nie mają gdzie się zatrzymywać i 
zawracać bo brama do szkoły jest zamknięta. 
Radny W. Tabor 
- podziękował za drogę koło hotelu i poprosił o doziarnienie z drugiej strony od 
PALKO w kierunku strzelnicy, 
- mieszkańcy Piły od Majowej w kierunku p. Sieczko proszą o zamontowanie 1 lampy. 
Radny N. Jawor 
- ustawić znaki na ostrych zakrętach przy drodze od Grązowa do Boleścic. 
Radny J. Wiencek 
- w Gniewięcinie ma być założona barierka a ja już wiele razy zgłaszałem ten sam 
problem przy zjeździe z obwodnicy bo zimą samochody lądują w rowie, prędkość aut 
podjeżdżających do wjazdu jest niewielka i wtedy nie wpadałyby do rowu ale 
zatrzymały się na tej barierce. 
Radny Z. Gładki 
- Pawłowice poniżej świetlicy przechylony słup telefoniczny proszę o zgłoszenie, 
- firma która robiła wycinkę trzciny na stawach wycięła i zabrała to co grubsze a reszta 
została, 
- zaklinować łuk drogi w Łowini bo wypadają kamienie. 



Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości, poinformował iż wypracowana poprawka na posiedzeniu  Komisji 
została naniesiona do projektu uchwały w pkt. 2 ppkt. E zamiast 2,90zł 
zostaje  2,82zł. 
Głosowanie 
11 głosów – za                     uchwała Nr XXXVIII/290/2013 
- przedstawił uchwałę w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  
od środków transportowych, 
głosowanie 
13 głosów – za                    uchwała Nr XXXVIII/291/2013 
- przedstawił uchwałę w sprawie opłaty  od posiadania psów, zgodnie z wnioskami 
Komisji stawka pozostaje jak na 2013r tj. 50zł. 
Głosowanie 
13 głosów – za                  uchwała Nr XXXVIII/292/2013 
- odczytał uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta będącej podstawą do 
ustalenia podatku rolnego. 
Głosowanie 
8 głosów – za 
4 głosy – wstrzymujące się     uchwała Nr XXXVIII/293/2013  
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
współpracy  z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust.3 o pożytku publicznym i wolontariacie. 
Głosowanie 
12 głosów – za                          uchwała Nr XXXVIII/294/2013 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
Głosowanie 
12 głosów – za                          uchwała Nr XXXVIII/295/2013 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- poinformowała iż przedstawiony dziś radnym poprawiony projekt do zmian w 
budżecie  gminy Sędziszów na 2013 rok, w związku z tym że chcemy spłacić jedną 
transzę obligacji, wszyscy oszczędzamy jeśli uda się zebrać tą kwotę to bez 
zwoływania sesji nadzwyczajnej będziemy mogli dokonać spłaty. 
Głosowanie 
13 głosów – za                           uchwała Nr XXXVIII/296/20132013 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę wraz z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Burmistrza  - Rada uznała zarzuty stawiane w skardze za bezzasadne. 
     



Radny M. Mentel 
- po posiedzeniu Komisji Stałych pojechałem do Wojciechowic i rozmawiałem z 
sąsiadami tej Pani, twierdzą iż postawa skarżącej jest aspołeczna, nie chce puścić 
przez swój teren a to co proponuje jest bezzasadne. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie  
Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr XXXVIII/297/2013 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności 
nieruchomości. 
Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr XXXVIII/298/2013 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej  
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych w gminie Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za               uchwała Nr XXXVIII/299/2013 
Ad. 14 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Pan Z. Konieczny – będziemy się starać jeszcze w kilku miejscach podciąć gałęzie nad 
drogami, 
- dostaliśmy z PUP 5 osób do robót publicznych na 3 miesiące. 
Pan J. Sroka – jeśli chodzi o nadzór nad przywróceniem terenu do poprzedniego stanu 
w Swaryszowie i Tarnawie to pracownicy Wydziału BRI sprawdzają na bieżąca. Moja 
ocena jest taka, że organizacja prac, ład, porządek i zabezpieczenie można dawać za 
przykład, oby tak było dalej. 
- SP Nr 2 dla bezpieczeństwa zamknięto bramę bo z boiska był zrobiony parking. 
Nauczyciele którzy dowożą mają klucze i otwierają bramę autobus wjeżdża a po 
wyjechaniu ponownie zamykają. To szkoła odpowiada za bezpieczeństwo. 
Pan W. Tabor – cały kamień już jest rozdysponowany, drogę możemy wyrównać 
jedynie szlaką, 
- temat lampy przy Majowej jest do rozpoznania, zadanie nie zostało ujęte na 2014 
rok. Jeśli nie ma piątej linki to nie ma możliwości zamontować, jeśli chcemy robić od 
początku to już będzie zadanie inwestycyjne, 
- na ul. Majową jest projekt budowlany na 2 lata, teraz nie da się dołożyć. 
Pan N. Jawor – znaki są jeszcze dowożone i będziemy rozpoczynać ich montowanie. 
Pan J. Wiencek – wystąpiliśmy o barierki ochronne przy obwodnicy ale 
odpowiedziano nam że lepiej żeby pojazd wjechał do rowu niż zatrzymał się na 
barierce, bo wtedy rozpędzony samochód zjeżdżający z góry uderzy w niego. 
Zgłosimy temat jeszcze raz. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 



- odczytał pismo Wojewódzkiego Komendanta Policji o zwolnienie Komisariatu w 
Sędziszowie z podatku od nieruchomości. 
Pan Burmistrz 
- skierowałem to pismo do Rady ale nie zostało to uwzględnione, bo każde zwolnienie 
powoduje dla nas ubytek w budżecie dwukrotnie. Rocznie dla Policji byłaby to kwota 
2200zł a my wiele więcej dajemy na ich wspomaganie, na dodatkowe dyżury. 
Pani Sekretarz 
- zaprosiła radnych, sołtysów do wzięcia udziału wręczenia Złotych Gryfów za 2013 
rok w Jędrzejowie w dniu 22 listopada o godz. 1600 , rozpocznie się wystawą 
malarstwa Eugeniusza Brożka. Będzie występ Czerwonych Gitar w odnowionym 
składzie. 
Radny N. Jawor 
- czy to prawda, że pracownik był na szkoleniu z zakresu dotacji unijnych i była 
informacja, że nie będzie dotacji na drogi, ja słyszałem że będą tylko ograniczone. 
Pan Burmistrz 
- ostatecznych decyzji jeszcze nie ma, była walka aby w PROW były na drogi lokalne 
i kanalizację. Prawdopodobnie musi być łącznie wykonywany wodociąg i kanalizacja. 
Są pieniądze z Polityki Spójności ale tam są bardzo duże wymagania. Zmiany 
informacji są co szkolenie, trzeba czekać na ostateczne decyzje. Najwięcej środków 
ma być przeznaczone na innowacje, nowe technologie i kapitał ludzki. 
Radny J. Strzelec 
- jakie to innowacje widzi Pan w gminie Sędziszów? 
- droga Tarnawa – Wydanka – Krzelów trzeba wyczyścić rowy żeby woda nie stała na 
jezdni, 
- czy w Borszowicach coś się zmieniło, czy chodnik został wyczyszczony, taka piękna 
aleja i nie ma jej kto utrzymywać. 
Pan Burmistrz 
- mieliśmy robić tam gdzie odcinki publiczne. 
Dyrektor ZUK 
- zrobiliśmy na całej długości. 
Pan Burmistrz 
- apelujemy do mieszkańców o utrzymanie drożności rowów melioracyjnych i przy 
posesjach, przepustów to jest obowiązek właściciela, 
- jeśli chodzi o innowacyjność to jako gmina nie za bardzo możemy składać wnioski, 
ale firmy mają duże możliwości. Jedna z naszych firm pozyskała ponad 16,5mln zł. 
Taki projekt prowadzi również SEFAKO. Z poprzedniego rozdania zostało jeszcze do 
rozdysponowania 500mln i firmy mogą się ubiegać. 
Radny Z. Konieczny 
- podziękował za wiatę przystankową dla Klimontowa , jeśli byłaby możliwość to 
ludzie proszą o jeszcze jedną po drugiej stronie. 
Radny Z. Gładki 
- w Krzcięcicach również poczekalnia PKP została zamknięta. 
Pani H. Barska 
- były prowadzone rozmowy z PKP są uwzględnione 2 docelowe wiaty od nich dla 
Klimontowa, o Krzcięcicach nie wiedzieliśmy. 
Radny J. Wiencek 



- zapytał czy coś się ruszyło z przejęciem mieszkań od PKP? 
Pan Burmistrz 
- ostatnia odpowiedź jaką otrzymaliśmy to informacja, że będzie osobne wystąpienie 
w tej sprawie. Oni to co mogą to sprzedają. My mamy problem bo musimy płacić do 
PKP jeśli nie damy lokalu socjalnego osobom mającym wyroki Sądowe o eksmisji. 
Radny W. Tabor 
- od 2 lat zgłaszam sprawę wydzielenia działki pod kaplicą w Gniewięcinie. 
Radny Z. Gładki 
- odpadają płytki w świetlicy w Łowini, minął okres gwarancyjny a teraz sami musimy 
robić z funduszu sołeckiego. Schody trzeba rozebrać i robić od nowa. 
Radny M. Mentel 
- moja propozycja którą zgłaszałem również na Komisjach aby utworzyć czarną listę 
inspektorów nadzoru i wykonawców, bo podają najniższą cenę i wygrywają. Jeśli będą 
na takiej liście będziemy wiedzieć że poprzednie zadanie źle wykonał to nie będziemy 
ich wybierać. 
Ad. 16 
Przewodniczący zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                          Sekretarz                                  Przewodniczył 
 
 
 

 
 
 


